
Protokół Nr 6.2011

 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Rady Miasta Ełku, które odbyło 
się w dniu 14 kwietnia 2011 roku.

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 10 W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W  posiedzeniu  Komisji  nie  uczestniczyli  radni:Ireneusz  Dzienisiewicz,  Idzi  Podwojski 
Krzysztof Wiloch i Bogusław Wisowaty.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta Ełku  - Artur Urbański,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Dyrektor MOPS – Bożenna Bancer-Janiak,
• Inspektor Wydziału PiSS – Zbigniew Dąbrowski,
• Główny  Specjalista  ds  Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi  -  Maciej 

Juchniewicz,
• Inspektor  ds.  ochrony  zdrowia  i  opieki  społecznej  Wydziału  PiSS  –  Anna 

Lewandowska.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  do projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady 
Miasta.

4. Informacja  Wydziału  Edukacji  o  potrzebach  remontowych  i  realizacji  planów 
remontowych w placówkach oświatowych.

5. Informacja  Wydziału  Edukacji  dotycząca  zadań  i  spraw  podejmowanych  przez 
Wydział (raz na kwartał).

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Konrad Siemienkiewicz zapoznał  zebranych z porządkiem 

obrad  Komisji  proponując,  by  Komisja  w  pierwszej  kolejności  omówiła  i  zaopiniowała 
projekty  uchwał  oraz  sprawozdania  będące  w  porządku  obrad  najbliższej  sesji  Rady 
Miasta.
Radni  nie  wnieśli  uwag i  jednomyślnie  w głosowaniu jawnym – 7głosami  „za”  przyjęli  
porządek obrad jak wyżej.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Konrad Siemienkiewicz  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag do 

protokółów z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i jednomyślnie w głosowaniu jawnym – 7głosami 

„za” przyjęli protokół Nr 5.2011 z dnia 24 marca 2011 roku.



Do punktu  3- go 
 Komisja  przystąpiła  do  zaopiniowania  projektów  uchwał  związanych  tematycznie 

z pracą Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił  projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta Ełku na 2011:
pkt. I  w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział  
Edukacji:
1. Na  wniosek  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  2  w  rozdziale  80101  przesunięcie 

pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwoty 1.404 zł.
• Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.404 zł  na opłatę składki  ubezpieczeniowej 

mienia szkoły, ze względu na wzrost składki w stosunku do roku ubiegłego.
• Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 1.404 zł dodatkowe wynagrodzenia roczne. 

Na dodatkowych wynagrodzeniach rocznych powstała oszczędność, która pozwoli 
dokonać zmniejszenia planu, w celu zabezpieczenia opłaty na ubezpieczenie mienia 
szkoły.

Na  wniosek  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  3  w  rozdziale  80101  przesunięcie 
pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwoty 14.494 zł.:

• Zwiększenie planu wydatków o kwotę 14.494 zł na wypłatę odprawy pośmiertnej 
dla wieloletniej nauczycielki szkoły, która zmarła 14.03.2011 r.

• Zmniejszenie  planu wydatków o  kwotę  14.494 zł  na  wynagrodzeniach osobowych. 
Szkoła  nie  wskazała  z  jakiego  źródła  pokryć  wypłatę  odprawy  pośmiertnej, 
zmniejszono tymczasowo plan wydatków na wynagrodzenia osobowe szkoły.

2. Na  wniosek  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  4  w  rozdziale  80101  przesunięcie 
pomiędzy paragrafami wydatkowymi kwoty 1.000 zł.

• Zwiększenie planu wydatków o kwotę 1.000 zł na wynagrodzenia bezosobowe, w celu 
zapewnienia środków jako wkład własny szkoły na program „Śpiewająca Polska”.

• Zmniejszenie  planu  wydatków  o  kwotę  1.000  zł  w  §  4040.  Na  dodatkowych 
wynagrodzeniach  rocznych  powstała  oszczędność,  która  pozwoli  dokonać 
zmniejszenia planu, w celu zabezpieczenia wypłaty wynagrodzenia za zlecenie dla 
nauczyciela realizującego w/w program. 

3. Na wniosek Dyrektora Przedszkola „Bajka” o dokonanie zmian w planie finansowym 
wydatków  budżetowych,  przesuwa  się  pomiędzy  paragrafami  wydatkowymi  kwotę 
700 zł. 

• Zwiększenie planu wydatków o kwotę 700 zł na wynagrodzenia bezosobowe, 
w  celu  zapewnienia  środków na  wypłatę  za  zlecenie  dla  nauczyciela,  który  jest 
jednocześnie inspektorem BHP w Przedszkolu.

• Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 700 zł z wynagrodzeń osobowych. Przedszkole 
nie  wskazało  z  jakiego  źródła  pokryć  wydatki  za  zlecenie  inspektora  BHP, 
zmniejszono tymczasowo plan wydatków na wynagrodzenia osobowe szkoły.

4. W  rozdziale  80101-  zwiększenie  planu  dochodów  i  wydatków  o  kwotę  2.336  zł 
w związku z realizacją przez Szkołę Podstawową nr 4 im. prof. Władysława Szafera 
programu  „Śpiewająca  Polska”.  Środki  na  realizację  programu  pochodzą 
z Narodowego Centrum Kultury na podstawie zawartej Umową Nr 154/2011 z dnia 01 
marca 2011 roku. Szkoła od kilku lat uczestniczy w w/w programie.

5. W rozdziale 85415- zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 496.840 zł 
na  dofinansowania  świadczeń  pomocy  materialnej  dla  uczniów  o  charakterze 
socjalnym – zgodnie z art. 90d i art. 90e ustawy o systemie oświaty. Środki pochodzą z 
dotacji  celowej,  z poz.  26 rezerw celowych budżetu państwa, przyznanych decyzją 
Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FK 13/2011 z dnia 31 marca 2011 roku.



pkt. II) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział  
promocji i Spraw Społecznych:
1. Wydatki  w  dziale  852  rozdział  85295  dotyczą  doposażenia  stołówek  szkolnych 

i przedszkolnych oraz stołówki MOPS. 
Planując wydatki tego rozdziału na 2011r. opierano się na wydatkach roku 2010. Stołówki 
zgłosiły  potrzebę  zakupu  sprzętu  przekraczającego  wartość  jednostkową  3.500  zł,  co 
kwalifikuje  je  do  §  6060  jako  zakup  środków trwałych.  Mając  na  uwadze  racjonalne 
wydatkowanie  środków  na  doposażenie,  co  przyczyni  się  do  poprawy  warunków 
przygotowywania i wydawania posiłków, celowym jest przeniesienie części wydatków z  § 
4210 na § 6060 i § 4270 (remont bieżący stołówki MOPS).
2. Samorząd Województwa przekazał zadanie „Modernizacja i rozbudowa regionalnego 

systemu informacji turystycznej” finansowane z RPO Warmia i Mazury do realizacji  
bezpośrednio przez partnera Gminę Miasto Ełk. 

W związku z powyższym w budżecie miasta Ełku istnieje potrzeba zwiększenia wydatków 
na projekt o kwotę dotacji z Unii Europejskiej w wysokości 94435,00 PLN oraz dokonanie 
zmiany struktury wydatków zgodnie zakresem projektu. 
W  ramach  tego  zadania  zostanie  wykonana  całkowita  modernizacja  wyposażenia 
Informacji  Turystycznej:  umeblowanie,  wyposażenie  w  sprzęt  komputerowy  i 
oprogramowanie, oznakowanie miasta oraz zakup klimatyzatora. Projekt jest realizowany 
przez  wszystkie  Punkty  Informacji  Turystycznej  na  terenie  Województwa  Warmińsko-
Mazurskiego.
3. Zwiększenie dotacji do Ełckiego Centrum Kultury o kwotę 90 000 zł z rezerwy ogólnej 

jest związane z realizacją zadań związanych z tworzeniem Muzeum Historycznego w 
Ełku, których zakres obejmuje między innymi: 

-  Formalne powołanie Muzeum zgodnie z ustawą o muzeach z 21 listopada 1996 roku 
(wraz z późniejszymi zmianami). 
- Eksponaty przekazywane przez mieszkańców miasta muszą mieć jasno określonego, 
wzbudzającego  zaufanie  odbiorcę,  który  odpowiada  za  powierzone  jego  opiece 
przedmioty. 
- Konferencja na której zostanie przestawiona i przedyskutowana  koncepcja ekspozycji.
-  Przygotowanie i  otwarcie pierwszej  ekspozycji  czasowej.  Tematem ekspozycji  będzie 
poczta i jej rola w życiu dawnych i obecnych mieszkańców miasta. Ekspozycja poprzez 
swoją  treść  i  atrakcyjną  formę  będzie,  oprócz  tradycyjnych  funkcji  spełnianych  przez 
ekspozycje muzealne, zachęcać do idei muzeum. 
- Wydanie informatora ekspozycji czasowej.  Informator ten zostanie przygotowany w ten 
sposób,  że  będzie  również  spełniał  funkcje  folderu  zachęcającego  do  przekazywania 
pamiątek  na rzecz Muzeum. 
- Opracowanie logo Muzeum. 
-  Uruchomienie  strony  internetowej  Muzeum  –  jej  funkcją  będzie  informowanie  o 
postępach i o aktualnych wydarzeniach (między innymi o pierwszej ekspozycji i zbiórce 
eksponatów), start strony powiązany będzie z pierwszą ekspozycją.  
-  Prowadzenie  publicznej  zbiórki  pamiątek  (z  uwzględnieniem  dawnych  mieszkańców 
Ełku) Systematyczne nabywanie eksponatów. Zasadą przy nabywaniu eksponatów będzie 
kompletowanie  materiałów  niezbędnych  do  zbudowania  pewnej  spójnej  opowieści  o 
naszym mieście.   
- Przechowywanie i katalogowanie zbiorów.  
-  Wydanie  pierwszej  publikacji  na temat przeszłości  Ełku.  Publikacja  ta  będzie miała 
charakter popularny. Jej celem będzie przede propagowanie idei poznawania przeszłości 
(i nie tylko przeszłości) Ełku i regionu. Należy zaznaczyć, że działalność wydawnicza oraz 
popularyzatorska  to  obok  gromadzenia  zbiorów,  ich  przechowywania  i  eksponowania, 
podstawa aktywności każdej placówki muzealnej. 
-  Ogłoszenie  i  przeprowadzenie  konkursu  na  temat  historii  i  współczesności  Ełku. 



Prowadzenie kwerend, wyjazdy studyjne. 
4. Przesuniecie środków finansowych z działu 750 rozdział 75075 na dotację do Ełckiego 

Centrum Kultury na  zadanie związane z emisją w 2011 roku dukata lokalnego 
wybitego przez Mennicę Polską.

Wywiązała się dyskusja.
Radny  Dariusz  Wasilewski  poruszył  kwestię  realizacji  zadań  związanych  z 

tworzeniem Muzeum Historycznego w Ełku. Potrzebna byłaby docelowa lokalizacja tej  
instytucji jak również szacunkowe koszty, jakie będzie musiało ponieść miasto. Idea na 
pewno  będzie  akceptowana  przez  wszystkich,  ale  dobrze  byłoby  znać  konsekwencje 
finansowe w następnych latach.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański -   Muzeum Ziemi Ełckiej sprawować będzie 
nie tyko funkcję edukacyjną, ale ma rozwijać poczucie naszej tożsamości, aby ludzie czuli 
własne korzenie.

Projekt na razie jest w stanie przygotowania, chociaż już rok temu powstała "Analiza 
szans, możliwości i trybu realizacji Muzeum historycznego w Ełku".
Ma to  będzie nowoczesny  obiekt, gdzie oprócz eksponatów wykorzystane będą także 
techniki audiowizualne. Miejsce to prawdopodobnie pokoszarowy budynek mieszczący się 
u zbiegu ulic Dąbrowskiego i Kościuszki.  

W  zakresie  tworzenia  muzeum  powstaną  także  rady:  naukowa  i  konsultacyjna. 
Kwerenda (zbiórka eksponatów) odbywać się będzie za pomocą apeli do obecnych oraz 
byłych mieszkańców Ełku i Mazur. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  na  razie  można  byłoby 
pomyśleć o umieszczeniu ekspozycji muzealnych w wyremontowanym budynku przy ul. 
Małeckich. Jest tam sporo pomieszczeń do wykorzystania.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok.

* * *
Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Ełku  na  lata  2011  –  2027,  który  jest 
konsekwencją przedłożonego projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 
2011 rok i obejmuje:
- zmiany w wykazie przedsięwzięć (załącznik nr 3) w zakresie następujących tytułów:
„ Rekultywacja i zamknięcie składowiska odpadów komunalnych w Siedliskach k/Ełku”,
„Modernizacja i rozbudowa regionalnego systemu informacji turystycznej”,
-  zmiany w  załączniku  nr  1  i  2  w  zakresie  dochodów i  wydatków oraz  finansowania 
deficytu budżetu Miasta w 2011 roku po dokonanych zmianach.
Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

* * *
Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  wyrażenia woli 

przystąpienia  Gminy  Miasta  Ełk  do  projektu  pod  nazwą  „Odlotowa  Polska 
Wschodnia”.

Projekt  realizowany  będzie  ze  środków  Unii  Europejskiej  w  ramach  Programu 
Operacyjnego Rozwój  Polski  Wschodniej,  w partnerstwie z Gminą Chełm oraz Gminą 
Krosno  (lider  projektu).  Celem  projektu  jest  zbudowanie  trwałej  platformy współpracy 
pomiędzy partnerami w zakresie tworzenia polityki rozwoju społeczno - gospodarczego 
opartej na wykorzystaniu potencjału związanego z lotnictwem. Realizacja projektu nastąpi 
w latach 2012-2013 po podpisaniu umowy o dofinansowanie projektu.  Działania Gminy 
Miasta Ełk w projekcie to:
− opracowanie badań i  analiz potencjału lotniczego  wschodniej  części  województwa 

warmińsko – mazurskiego, 



− opracowanie  koncepcji  oraz  programu  funkcjonalno  -  użytkowego  dla  terenu 
wskazanego w badaniach i analizach, 

− opracowanie studium wykonalności, 
− opracowanie raportu oceny oddziaływania na środowisko, 
− wydanie decyzji OOŚ oraz wydanie decyzji lokalizacyjnej dla budowy lotniska, 
− udział w działaniach promocyjnych: wydawanie materiałów promocyjnych, organizacja 

konferencji, wizyt studyjnych, udział w targach. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  ważne  tutaj  jest 

pozyskanie terenu pod planowane lotnisko. Na zlecenie Przewodniczącego Rady Miasta 
radny  zrobił  rozeznanie  i  przeprowadził  rozmowy  z  Agencją  Nieruchomości  Rolnych. 
Decyzja jest w gestii Prezesa Agencji. Nie ma jednak innej możliwości prawnej pozyskania 
gruntu  jak  tylko  w  drodze  kupna  w  przetargu.  Należałoby wystąpić  do  Agencji  celem 
nadania biegu procedurze, by niezbędny teren nie mógłby zostać wykorzystany na inne 
cele.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 8 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 
przystąpienia Gminy Miasta Ełk do projektu pod nazwą „Odlotowa Polska Wschodnia”.

* * *
Dyrektor  MOPS  Bożenna  Bancer-Janiak  omówiła  sprawozdanie  z  działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 2010 – sprawozdanie w załączeniu 
do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.

Radna  Irena  Markowska  zwróciła  uwagę  na  znaczne  koszty  utrzymania 
pensjonariuszy w Domu Pomocy Społecznej. Co wchodzi w te koszty?

Dyrektor Bożenna Bancer-Janiak – są to wszystkie koszty utrzymania: wyżywienie, 
opieka medyczna.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  jak  się  rozwija  sprawa 
otwarcia hospicjum w Ełku?

Radna Irena Markowska powiedziała, że rozmawiała z ks. Kruczyńskim i kwestia jest 
taka, że NFZ nie chce podpisać kontraktu. Potrzeby są ogromne, zwłaszcza jeśli chodzi o 
pacjentów terminalnych. Często jest to dramat pacjenta i jego rodziny.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – można próbować innych opcji, np. Odział z 
opieką paliatywną. Jeśli chodzi o możliwość uruchomienia, może to potrwać od 1,5-2 lat.

 Radna  Irena  Markowska  powiedziała,  że  interesuje  ją  sprawa  rodzin,  które  nie 
zgłaszają się nigdzie o pomoc a żyją na granicy ubóstwa. Jak takim rodzinom pomóc.

Dyrektor  MOPS  Bożenna  Bancer-Janiak  –  obowiązuje  kryterium  dochodowe  na 
członka rodziny, by można udzielić wsparcia. Przepisy w tej sprawie są ustalana odgórnie.

Radna Irena Markowska – może należałoby wystąpić do posłów z naszego regionu, by 
oni postulowali zmiany w przepisach.

Radny Dariusz Wasilewski zwrócił się o poszerzony komentarz dotyczący kontraktów 
socjalnych, czy one się sprawdzają?

Dyrektor  MOPS  Bożenna  Bancer-Janiak  –  jest  to  skuteczne  narzędzie.  Bardziej 
zaangażowana jest cała rodzina w rozwiązywaniu problemów. Osoby objęte tą pomocą 
same decydują i współpracują.

Radny Dariusz Wasilewski – była możliwość kierowania dzieci do przedszkoli przez 
MOPS,  gdy  były  wolne  miejsca.  Czy  taka  pula  miejsc  jest  w  przedszkolach?  Może 
należałoby pewna pule miejsc w przedszkolach wyodrębnić?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – miasto powinno pomagać i pomagało.   Rada 
Miasta  może taką decyzje  podjąć.  Ten rok będzie  jednak szczególny.  5-latki  trafią  do 
oddziałów  „zerowych”  natomiast  6-latki  bezpośrednio  do  szkół.   Będą  tworzone 



dodatkowe grupy dzieci młodszych.
Radny  Dariusz  Wasilewski  –  w  tej  informacji  brakuje  schematu  organizacyjnego. 

Struktury organizacyjnej, zatrudnienia.  Dobrze byłoby uzupełnić sprawozdanie.
Dyrektor  MOPS  Bożenna  Bancer-Janiak  –  dane  zostaną  uzupełnione.  Zgodnie  z 

ustawą o pomocy społecznej jeden pracowni powinien przypada na 2 tys. Mieszkańców. U 
nas pracują 23 osoby, a miasto liczy prawie 60 tys. Mieszkańców.

Radny Dariusz Wasilewski – czy opiekunki nie są pracownikami socjalnymi?
Dyrektor MOPS Bożenna Bancer-Janiak –  wzrastają potrzeby usług opiekuńczych. 

Nasze opiekunki pracują w terenie. Jeśli chodzi o odpłatność, to jej wysokość zależy od 
dochodów.
Komisja zapoznała się ze  sprawozdaniem z działalności  Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ełku za rok 2010.

* * *
Główny  Specjalista  ds  Współpracy  z  Organizacjami  Pozarządowymi  -  Maciej 

Juchniewicz omówił  sprawozdanie z realizacji Ełckiego Programu Współpracy samorządu 
miasta  Ełku  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w roku 2010”. Będzie prezentacja multimedialna na sesji  
Rady Miasta.

Przewodniczący Komisji Dariusz Wasilewski zwrócił uwagę na priorytety dotyczące 
współpracy – jest ich bardzo dużo, bo aż 13. Może należałoby pomyśleć, by tą liczbę 
ograniczyć. Środki finansowe ulegają tutaj rozdrobnieniu i nie zawsze możemy otrzymać 
efekt,  jakiego  oczekujemy.  Powinniśmy  przedyskutować,  w  jakim  kierunku  pójść  ze 
współpracą z organizacjami pozarządowymi. 

Przewodniczący  Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  -  można  byłoby  zrobić  jedno 
wspólne  posiedzenie  trzech  Komisji:  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny,  Turystyki,  Sportu  i 
Rekreacji oraz Zdrowia i Spraw Społecznych w tym temacie.
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem.

Do punktu  4- go i 5-go
Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz na wstępie powiedział, że członkowie 

Komisji otrzymali informację Wydziału Edukacji dotyczącą zadań i spraw podejmowanych 
przez  Wydział  Edukacji  w  okresie  od  stycznia  do  marca  2011  roku  oraz  informację 
o potrzebach remontowych i realizacji planów remontowych w placówkach oświatowych – 
proponuje cały omówić materiał kompleksowo w jednej dyskusji.

Naczelnik Wydziału Edukacji Stanisław Zalewski omówił informację dotyczącą zadań 
i spraw podejmowanych przez Wydział Edukacji w okresie od stycznia do marca 2011 
roku. Szczegółowe informacje w załączeniu do protokołu.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił  najważniejsze zadania inwestycyjne 
w oświacie. Przewidywane zadania inwestycyjne i remonty do wykonania w 2011 roku – 
sukcesywnie do wysokości kwoty przeznaczonej na ten cel – ze środków budżety miasta 
oraz  przyjmując  założenie,  że  miasto  otrzyma  dofinansowanie  z  rezerwy  subwencji 
oświatowej MEN:
1. Realizacja zadnia inwestycyjnego „Budowa hali sportowej przy SP nr2 i Gimnazjum nr 

1 w Ełku”,
2. Realizacja  –  zastosowanie  odnawialnych  źródeł  energii  do  ogrzewania  budynku 

Zespołu Szkół Samorządowych”,
3. Wykonanie elewacji budynku SP nr 4 – dalsza część,
4. Rozpoczęcie remontu dachu budynku szkoły przy ul. Małeckich,
5. Rozbiórka  tarasu  przy  budynku  przedszkola  Światełko  oraz  wykonanie  prac 

wynikających z nakazu PPSP,
6. Place zabaw przy szkołach podstawowych – w ramach programu „Radosna szkoła”,
7. W dalszej  kolejności  prace wewnątrz budynków: remont łazienek wymiana stolarki 



okiennej,  remont  posadzek  w  izbach  lekcyjnych  i  korytarzach,  wymiana  instalacji 
elektrycznej i oświetlenia.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – dobrze, że została zrobiona 

szczegółowa  inwentaryzacja  potrzeb  remontowych.  Najważniejsze  jest  zabezpieczenia 
naszych  zasobów  przed  dalszą  degradacją,  czyli  ważne  jest  wykonanie  prac 
zabezpieczających – dach na szkole przy ul. Małeckich oraz opaski uszczelniające. Czy 
remont dachu będzie można etapować?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – całość remontu dachu to bardzo duży koszt. 
Jest to powierzchnia 2400m2. Dlatego też jest możliwe wykonanie tego etapami.
Komisja zapoznała się z przedstawionymi informacjami.

Do punktu  6- go 
 Radny Zbigniew Jędrkiewicz powiedział, że na posiedzeniu Komisji Turystyki, Sportu 

i  Rekreacji  został  podjęty  temat  gimnastyki  korekcyjnej  w  szkołach.  Dobrze  byłoby 
wypracować i wpisać w zajęcia szkolne stały harmonogram zajęć z gimnastyki korekcyjnej  
w szkołach. Jest jeszcze jeden bardzo ważny temat, który należy podjąć na posiedzeniu 
Komisji  –  temat  racjonalnego  żywienia  dzieci  w  szkołach.  Dobrze  byłoby  aby  na 
najbliższym posiedzeniu Komisji zajęła się tą sprawą.

Radny Romuald Szuliński – Komisja Turystyki, Sportu i Rekreacji była zobaczyć halę 
sportową oraz boisko „Orlik” przy SP nr 5 na ul.  M.M.Kolbego. Boisko „Orlik” wymaga 
natychmiastowej poprawy nawierzchni, by można je było użytkować.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  mamy  tutaj  duże  problemy 
z  wykonawstwem.  Stwierdziliśmy  duże  usterki  w  wykonaniu  tej  inwestycji,  będziemy 
egzekwować od wykonawcy naprawienie wszystkich zgłoszonych niedoróbek.
Jeśli chodzi o edukacje prozdrowotną, chcielibyśmy włączyć w takie działania organizacje 
pozarządowe w ramach konkursu.

Jeśli chodzi o temat wynagrodzeń dla pracowników administracji i obsługi w szkołach 
miejskich, będziemy proponowali zwiększenie wynagrodzenia dla pracowników obsługi od 
1 maja o 50 zł na etat. Za 8 m-cy kwota ta wyniesie około 100 tys. zł. Tę grupę trzeba 
wesprzeć  w  szczególny  sposób.  Na  razie  na  tyle  nas  stać.  Propozycja  jest  złożona 
w oparciu o szczegółową analizę.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  dobrze  byłoby  również 
pomyśleć o pracownikach administracji i tutaj dołożyć chociaż kwotę, na jaką byłoby nas 
stać.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                     Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                     Konrad Siemienkiewicz
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